
Motion 1

Elma Zukic

- Att grannar skall informeras vid bygglov.

Styrelsens svar:

Bygglov ska beslutas i stämman.

Motion 2

Elma Zukic

- Att grannar skall kunna påverka styrelsens godkännande
gällande bygglov.

Styrelsens svar:

Bygglov ska beslutas i stämman.



Motion 3



annyn
Skrivmaskin
Styrelsens förelår att stämman beslutar:Att då styrelsen saknar kompetens i frågan. Föreslår att vi får mandat att via en konsult utreda frågan.



Motion 4



annyn
Skrivmaskin
Styrelsens svar:De är beslut taget att vi ska 

annyn
Textruta
Styrelsens föreslår att stämman beslutar att:Att då de redan finns ett beslut i frågan från årsmötet 2020, att vi avslår denna motion.



Återställning av balkongräcken på våning 5 på Rustmästaregatan 25 och 27

Bakgrund

För några veckor sedan inleddes och slutfördes arbeten med utbyggnad
balkonger på så sätt att balkongräckena har flyttats framåt. På
detta sätt har dessa fått sina respektive balkongytor mycket utvidgade. Dessa
tillbyggen
har såvitt är känt inte föregåtts av någon beslutsprocess och tillbyggena har
påverkat
undertecknades trivsel och pga. den stora insyn som bostadsrättshavarna har till
undertecknades
balkong kommer undertecknades bostadsrätts ekonomiska värde att påverkas i
negativ riktning. Det yrkas därför
att föreningsstämman ska besluta att återställa respektive balkongräcke till
sina ursprungslägen.

Konsekvenser

Undertecknades balkongs tidigare tämligen skymda läge på fjärde våningen och att
inte så många
grannar hade insyn var en av faktorerna som medförde att undertecknade valde att
köpa
bostadsrätten till lägenheten. Aktuella tillbyggen har medfört att undertecknade
inte längre trivs
att vistas på sin balkong. Detta framförallt på grund av att de framflyttade
balkongräckena nu har
medfört att grannar har full insyn på balkongen på ett sätt som gränsar till
nästintill
integritetskränkande. Samtidigt har genom tillbyggena gjort att deras respektive
balkongyta utvidgats med
flertalet kvadrat meter. På detta sätt har det ekonomiska värdet för deras
respektive bostadsrätter höjts.
Genom att balkongytan utvidgats är undertecknades balkong nästintill omringad av
grannars fulla insyn och detta kan
antas påverka det ekonomiska värdet av undertecknades bostadsrätt i negativ
riktning. Detta
innebär en väsentlig förändring av undertecknades lägenhet. Om motionen
tillstyrks skulle det
innebära att undertecknade och Grannar har den yta som man har bostadsrätt till
samt att det ekonomiska värdet
av varken undertecknades eller grannars bostadsrätter påverkas i någon riktning.

Detta samtidigt som undertecknade skulle få möjlighet att återigen använda sin
balkong på ett sätt
som inte gränsar till integritetskränkande.

Undertecknade har gått igenom stämmoprotokollen och det har inte på någon av
stämmorna
beslutats om att balkongerna får byggas ut. Inte heller har det framgått att
styrelsen fattat något
sådant beslut. Som redogjorts för krävs i detta fall, då undertecknade inte
samtycker till
tillbyggena. För det första har föreningsstämman inte tillstyrkt sådant
tillbygge och för det andra
har något godkännande av hyresnämnden inhämtats.

Motion 5



Bostadsnämnden menar på att föreningen måste utreda om medlemmar som berörs
säger ja eller nej. Om medlemmar
inte närvarar på stämma ska de tillfrågas särskilt och lämna sitt skriftliga ja
eller nej till stämans beslut.
Som berörd kan betraktas den medlem som t.ex. får miskad ljusinsläpp eller ökad
insyn. Vilket i detta fallet
gäller ökad insyn.
En berörd medlem som röstat nej kan få rätt till ersättning för en sådan
försämring som kan innebära ett minskat
marknadsvärde.

Yrkande: Mot bakgrund av att tillbyggena inte föregåtts av erforderlig
beslutandeprocess och den
påverkan som tillbyggena har på undertecknades lägenhet, såväl ekonomiskt som
affektions- och
trivselmässigt, yrkas att föreningsstämman beslutar att inom fyra veckor
från den 14 maj 2022 återställa respektive balkongräcke till sina
ursprungslägen.

Samir Hrustanovic Azra Hrustanovic
Göteborg den 30 april 2022 Göteborg den 30 april
2022

Styrelsen föreslår att stämman beslutar:

Att avslå denna motion.

Bilaga 1 Underlag från styrelsen



Bilaga 1
Underlag från styrelsen, som berör motion nr 5

Frågan vi fick var att bygga ut terrassen, när vi plockade fram befintliga underlag som original bygglovet är på så är
terrasserna i liv med stuprännan.
Alltså inte som de är byggt.

Vi tog då in en byggkonstruktör som var på plats och tittade och även tog del av våra konstruktionsunderlag.
Styrelsen blev orolig att man dragit in terrassen pga. att de hållfasthetsmässigt inte skulle klara av ligga i liv med
stuprännan.
De var inte de som var problemet, utan de skulle hålla alldeles utmärkt.

Vi kontaktade då Skanska och frågade, men de kunde inte komma med något svar på varför de inte var byggt enligt
handling.

Då tog vi kontakt med Stadsbyggnadskontoret om de skulle behövas bygglov för förändringen.
De var för dem ingen fråga de kunde svara på rätt av. Efter att de hade handlagt ärendet, så kom de fram till att de
behövdes bygglov, då de var en förändring på hur de var byggt.
Men de behövdes inga nya ritningar, då de som fanns hos dem, var rätt.

De här är ett ganska udda ärende, då de inte var rätt från början.

Normalt så ska bygglovsärenden beslutas av årsstämman, men i de här fallet är de ju inte en förändring mot original
bygglovet.

De här tog som du förstår ganska lång tid, så bygglovet lämnades inte in förrän i juni 2020, och blev utfört på 31
under sommaren 2020.

Inga synpunkter har kommit in i samband med ombyggnaden av terrassen på 31, under de två år som denna terrass
varit klar.

Då när de på RM 25 och RM 27 kom med samma förfrågan, beviljade vi detta med.

De som byggt ut har gjort de enligt den ritningen som den byggkonstruktör som vi anlitade tog fram.


